
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 550

Det fremgår af ministerens talepapir fra samrådet i Skatteudvalget den 27. maj 2020 ve-

drørende forliget med en række pensionsfonde, at som “en del af forliget har Skattestyrel-

sen adgang til at efterprøve, om de 1,6 mia. kr. faktisk svarer til det beløb, som forligspar-

terne har modtaget. Såfremt gennemgangen viser, at forligsparterne har modtaget mere

end 1,6 mia. kr., forhøjes beløbet tilsvarende. Det bemærkes dog, at beløbet aldrig kan

blive mindre end 1,6 mia. kr.”. Denne gennemgang – i forliget kaldet ’True Up Amount’ -

skulle tage seks måneder og altså være afsluttet 28. november 2019. Vil ministeren op-

lyse, om processen har ført til, at der er modtaget flere penge, og vil ministeren endvidere

redegøre for, hvorfor det i talepapiret er beskrevet som om, at gennemgangen ikke er

gennemført?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL) og Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Rune.Lund@ft.dk, Dennis.Flydtkjaer@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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